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Vážení občané,  
před námi je už jen pár dní roku 2016 a s nimi k vám přichází         

i posledního číslo letošních doudlebských zpráv.  

Co nás čeká v roce 2017?   

Je to hlavně dostavba k budově základní školy, která by měla být 

dokončena do 15. 07. 2017.  Také jsme získali dotaci ze SFŽP na obnovu a 

rozšíření rozhlasu a zpracování digitálního povodňového plánu. Tento 

projekt bychom opravdu rádi realizovali. Rovněž jsme podali žádost do 

IROPU na projekt „Snížení energetické náročnosti v čp. 415“ (bývalý 

internát). Uvidíme, zda budeme úspěšní, abychom mohli i tuto investici 

zrealizovat.  

Průběžně probíhá příprava projektové dokumentace na výstavbu 

nové splaškové kanalizace. Část občanů v k.ú. Vyhnánov bude průběžně 

seznamována s prováděnými pozemkovými úpravami v této části 

katastrálního území.  

V současné době je před námi vyhlášení obnoveného 

katastrálního operátu v k.ú. Doudleby nad Orlicí, který zpracoval 

katastrální úřad – územní pracoviště v Rychnově nad Kněžnou. Tato 

záležitost se bude dotýkat většiny občanů, kteří mají nemovitost v k.ú. 

Doudleby nad Orlicí. Ve zprávách zveřejňujeme samostatně vložený 

článek k tomuto bodu a prosím vás, věnujte této záležitosti opravdu 

patřičnou pozornost. 
 

Závěrem tohoto krátkého příspěvku mi dovolte, abych poděkoval za 

celoroční práci kolegům zastupitelům, zaměstnancům úřadu včetně 

technických pracovníků, našim hasičům a všem, kteří v průběhu roku 

zpříjemnili život našim spoluobčanům. 

Do nového roku 2017 vám přeji pevné zdraví a mnoho krásných chvil 

radosti a štěstí. 

 
Jiří Kaplan, starosta městyse 



TJ Velešov – mládež 
 

Vážení příznivci sportu a fotbalu zvlášť, 
rád bych Vás v krátkosti seznámil s podzimní činností mládežnických 
družstev TJ Velešov Doudleby n. Orl. v probíhající sezóně 2016/2017. 
 Jsem velice potěšen, že jsme po úspěšné loňské sezóně                  
a vydařené akci Měsíc náborů, kterou jsme na našem hřišti uspořádali 
v květnu letošního roku, mohli na konci prázdnin přivítat v našich řadách 
nové fotbalisty a fotbalistky. Do podzimní části jsme proto mohli přihlásit 
čtyři družstva a tím jsme jako jediný tým na okrese obsadili všechny 
kategorie pořádané komisí mládeže OFS RK. 
 Kategorie předpřípravek (2010 a mladší), která na našem okrese 
vznikla nově, odehrála za podzim čtyři venkovní turnaje, tři turnaje se 
bohužel kvůli špatnému počasí neodehráli. Děti ovšem zápasové manko 
dohánějí turnaji v hale. Hned první turnaj uskutečněný v Týništi jsme 
jasně ovládli, když jsme porazili Častolovice, Dobrušku/Opočno                 
a družstva Týniště „A“, resp. „B“ a získali plný počet bodů se skóre 25:7.  
 Naší nejvíce početnou kategorií je mladší přípravka (2008-2010), 
kde se do tréninků a zápasů zapojilo nejvíce dětí, které jsme zlákali již 
zmíněnou akcí Měsíc náborů. Mladší přípravka odehrála za podzim 
celkem 8 turnajů, tj. 24 zápasů.  
 Starší přípravka (2006-2008) je co do počtu hráčů též velice silně 
obsazená a někteří zkušenější chodili během podzimní části vypomáhat 
do mladších žáků. Družstvo odehrálo celkem 9 turnajů, tj. 27 zápasů. 
 Poslední kategorií jsou mladší žáci (2004-2006), kterou jsme        
do podzimní části přihlásili až na poslední chvíli a jak se ukázalo, byl       
to lepší krok, než původně zamýšlené hostování kluků v jiných oddílech. 
U této kategorie se jako u jediné vede celková tabulka. Po odehraných 
22 zápasech nám v tabulce patří 5. místo s 26 body a skóre 33:40. 
 Ještě před startem podzimní sezóny jsme uspořádali fotbalový 
tábor v Rokytnici v Orlických horách. Tábora se zúčastnilo 25 dětí             
a 6 dospělých, kterým bych rád poděkoval za pomoc. Na táboře jsme 
nerozvíjeli pouze fotbalové dovednosti, ale snažili jsme se také poznávat 
krásy Orlických hor a kulturně se vzdělávat. Za velikou pomoc při 
organizaci bych rád poděkoval Janu Potštejnskému. Na celou akci jsme 

dostali jak z řad rodičů, tak dětí pozitivní ohlasy a v příštím roce ji určitě 
zopakujeme. 

Na jaře bychom rádi pokračovali jak v započaté práci, tak ve 
výsledcích, které předčily všechna naše očekávání. Určitě také uvítáme 
nové tváře, které se chtějí v budoucích letech bavit sportem a radovat se 
z výher právě ve fotbalovém dresu TJ Velešov Doudleby nad Orlicí.  
 Velice rád bych chtěl touto cestou poděkovat všem dětem za 
jejich přístup jak k tréninkům, tak i k zápasům. Poděkování patří též 
všem rodičům. A samozřejmě nesmím zapomenout také na trenéry, 
jmenovitě Jakuba Flekra, Víta Chudého, Marcela Vidličku, Martina 
Novotného a Michala Mazuru. I vám patří velký díky za váš čas a ochotu 
věnovat se další generaci fotbalistů.   
 A závěrem. Přeji Vám všem, ať už aktivním sportovcům, tak i těm, 
kteří nám drží palce, krásné prožití vánočních svátků a mnoho úspěchů    
v novém roce.  
      Filip Leimer   
   trenér mládeže TJ Velešov Doudleby nad Orlicí  
 

 
 

Hodnocení podzimní sezóny 2016 mužstev dospělých  
TJ Velešov Doudleby n. Orlicí. 
 

 Nedávno skončila podzimní část mistrovských zápasů ročníku 2016 -
2017, která byla pro naše mužstva dospělých poměrně úspěšná. 
 
 A-mužstvo obsadilo 8. místo v krajské I.B třídě ve skupině B ze 14 
účastníků, když získalo 19 bodů za skóre 27:23. Nejlepší výsledky 
dosahovalo většinou ze začátku soutěže, kdy na domácím hřišti dvakrát 
nadělilo vysoký příděl 5:0 Předměřicím a Smiřicím. Nejvíce 6 branek dali 
naši hráči v Jaroměři místnímu B-mužstvu, kde se střelecky zaskvěl 
Kráčmer, který dal 4 z nich. Největší debakl 2:5 jsme obdrželi v zápase 
před tím doma od Solnice, kde právě Kráčmer chyběl, když v nemocnici 
vítal na svět svou dceru Viktorku. Nejvíce se našim nedařilo 



v Černíkovicích a v Polici, kde při územní převaze oba zápasy prohráli 0:3 
a doma s Velkým Poříčím 1:4, když mnoho našich střel v těchto zápasech 
končilo na konstrukci branky, případně v rukavicích brankáře. Další 
podobnou prohru jsme utrpěli v Lípě 0:2. Dále jsme ještě dvakrát doma 
vyhráli 2:1 s Ohnišovem a Albrechticemi. Naše zápasy venku skončily 
třikrát nerozhodně. Mužstvo po celou sezónu hrálo poměrně ve stabilní 
sestavě, kde ve všech 13 zápasech měli účast Mazura Matěj, Mazura 
Marek a Šrámek Jakub. Další hráči chyběli minimálně a ti byli 
nahrazováni hráči B-mužstva. Celkem v mužstvu nastoupilo 21 hráčů, 
z nichž někteří jen v několika zápasech. 
Střelecké úspěchy zaznamenali: Kráčmer 10 branek, Dudek 6, Kopsa 5, 
Mazura Marek, Lyer, a Šrámek po 2 brankách.  
 B-mužstvo dosáhlo historicky nejlepšího výsledku, když ve III. třídě 
okresního přeboru obsadilo 1. místo mezi 10 soupeři, když získalo 23 
bodů a skóre 39:13. Největší debakl nadělili naši hráči v posledním 
zápase Opočnu B 10:0. Další vysokou porážku uštědřili Dobrušce C 9:4. 
Jedinou prohru utrpěli naši v prvním zápase na Rovni 2:4, kde jim ještě 
chyběla sehranost a fyzička a někteří si ještě užívali dovolenou. Vždyť       
o poločase vedli 2:0, ale ve druhém poločase dostali 4 góly. Další bod 
ztratili za bezbrankovou remízu v Křovicích a výhru v penaltovém 
rozstřelu 4:2. Ostatní všechny zápasy byly vítězné. Za podzimní sezónu se 
v mužstvu představilo celkem 29 hráčů. Ve všech devíti zápasech 
účinkovali jen Chudý a Vojta Václavík, i když některý neodehrál celý. 
Jednou absentovali Vidlička Marcel a Píro. Dvakrát chyběli Voborník, 
Matyáš, Kotyza, Čihák, Teplý Michal a Holub. Další 3 hráči absolvovali      
6 zápasů,  2 po 5, 2 po 3, 2 po 2, a 1 zápas odehrálo 9 hráčů. 
O výborný celkový výsledek se střelecky zasloužili: Vidlička dal 13 gólů, 
Píro 6, Luňáček 5, Kotyza 4, Václavík 3, Chudý a Mazura Michal po 2         
a Gärtner, Lyer, Čejpa a vlastní Opočna po 1. 
 Mimo mužstev dospělých stojí za zmínku i naši mladí hráči, kteří 
hrají ve sloučeném týmu starších žáků Vamberk/Doudleby. Toto 
mužstvo vybojovalo ve své krajské soutěži mezi 15 soupeři 6. místo za 25 
bodů a skóre 52:45. Mužstvo hrálo domácí zápasy ve Vamberku, proto 
k němu nemáme bližší podrobnosti. Za náš oddíl v tomto mužstvu 

reprezentují a střílejí i branky tito hráči: Jakub Chaloupka dal 4 branky, 
Radim Petr 3 a Tomáš Šafařík 2. Nejlepšími střelci tohoto mužstva jsou 
Jakub Halamka s 23 brankami, Zdeněk Tobiška s 11 a třetím v pořadí je 
Jakub Chaloupka se 4. 
 

zpracoval: Prachař Václav – jednatel oddílu kopané 
 

 
 

Vlastimil Dvořáček:  
Z deníku běžce – první tři dny v Indii 
 

Den 1., 10. 11. 2016.  Sedím v Dreamlineru směr 
Bangalore, což je šestimiliónové město na jihu Indie, kam 
mířím zaběhnout si čtyřiadvacetihodinovku. Na webových 
stránkách závodu se avizuje, že jde o největší ultra na 

indickém subkontinentu.  Hlavou se mi honí různé myšlenky, spíš ale 
pozitivní. Ujišťuju se, že jsem v přípravě nic nezanedbal. Vše by mělo být 
potvrzeno, zaplaceno, zarezervováno. Stihl jsem i solidně potrénovat. 
Z domova mám vystaven opušťák na dvanáctidenní pobyt v Indii, už se 
moc  těším. Snad jen na angličtinu jsem se mohl víc podívat, ale na tohle 
jsem lempl. Spoléhám, že s těma pár slovíčkama se vždycky nějak 
protluču. Můj optimizmus ale brzy vzal za své při prvním kontaktu 
s indickou zemí. Na letišti jsou zavřeny všechny směnárny a ani 
bankomaty nefungují. Tak tady je to asi normální, sednu na autobus 
směr město a zaplatím dolarama. Nastoupil jsem do vyhlídnutého            
a raději se neptal, třeba by mě ani nevzali, výběrčí funguje až po 
rozjezdu. Sednu si raději až úplně dozadu, abychom ujeli co nejvíce 
směrem k městu pro případ, že by mě chtěli vyhodit. A taky že jo,            
o dolarech nechtěl ani slyšet, že si musím vystoupit a jít na taxi. Naštěstí 
se našel jeden hodný Ind, který se vložil do našeho hovoru a jízdenku za 
mě zaplatil. Zajímavá zkušenost, v průběhu dalších dní jsem měl spíš 
opačné. Vyhráno jsem ale neměl. Autobus mě vysadil ve čtvrti, kde jsem 
měl zarezervovaný hostel. Absolutně jsem se nemohl orientovat, ulice 



neznačené, navíc večer hodně potemnělé. Po půlhodinovém bloudění se 
vzdávám a odchytávám svého prvního rikšáka. Ukazuju mu adresu, a že 
není problém, asi dva kilometry odtud. Domlouváme cenu, rupie 
nemám, v dolarech daleko dražší, shodneme se na 2. Po chvíli jízdy si ani 
rikšák není jistý, bloudíme, vyptává se na cestu. V zoufalství mu slibuju    
5 dolarů, když mě zaveze přímo k hostelu. Najednou si je jistý a ukazuje 
na restauraci, že nad ní to je ono. Nezdá se mi to, ale dávám pět dolarů  
a vyrážím do místní putyky. Samozřejmě, že jsem se nechal nachytat. 
Opět tedy vyrážím do nočního Bangalore. Naštěstí už se dokážu trochu 
orientovat a po asi další půlhodině tápání hostel nacházím.  

Den 2., 11. 11. 2016  Probouzím se žíznivý a hladový. Vyrážím do 
ulic najít směnárnu.  Asi jsem vyrazil moc brzy, všechny směnárny jsou 
ještě zavřené, i banky. Až se nade mnou jeden „hodný“ krámkař slituje    
a že mi smění peníze. Vyměňuju rovnou 100 dolarů, když to je tady 
takový problém. Nacházím market, nakupuju za 80 rupií a platím 
pětistovkou, menší nemám. U pokladny mi ji rezolutně odmítají převzít. 
Nechápu co se děje.  Snad nejsou bankovky falešné? Nebo se jim nechce 
vracet drobné, pomyslím si. Nákup nechávám v marketu a jdu schválně 
vyzkoušet, kde je pravda. Zkouším zaplatiti účet v hostelu, kupodivu 
pětistovky akceptují, ale o dalším rozměňování nechtějí ani slyšet. Takže 
jsem si moc nepomohl. Mezitím už směnárny otevřely, vyměňuju menší 
dolarovou bankovku a poučen požaduju jen stovky. Hurá, teď už 
konečně si můžu něco koupit, však už bude skoro poledne. Až večer 
mám SMS z domova – honem se zbav vysokých bankovek, psali to na 
netu. V rámci boje proti černým penězům vláda zrušila od včerejška 
platnost tisícovek a pětistovek. Dobrá rada, ale přišla pozdě, v peněžence 
mám 4000 rupií, kterých se jen tak nezbavím.  Hrou osudu jsem se v Indii 
ocitnul právě v den, kdy vyhlásila vláda boj s černotou. Odpoledne ještě 
vyrážím do ulic směr staré město. Další šok, spíš kulturní. Připadá mi, že 
se ocitám spíš ve středověku. Šílený mumraj, proplétám  se davy lidí, 
otevřené krámky nabízející z mého pohledu veteš. Ulice plné rikš, 
cyklorikš, ručních vozíků, motorek, aut. Občas nějaká kráva volně 
pohybující či zapřažená, pobíhající psi. Hotový blázinec. Všichni se 
v zácpách předhánějí, komu houká klakson silněji. V tom ruchu občas na 

kraji ležící čí spící (alespoň doufám) bezdomovec.  Bělocha tu vůbec 
nepotkávám, takže pro místní jsem příležitost pro dobrý kšeft. Nestačím 
odmítat nabídky rikšáků, obchodníků     a různých naháněčů. Po dvou   a 
půl hodinách si myslím, že těch zážitků na úvod už bylo dost, vracím se 
na hostel a jdu se připravovat na zítřejší start.  

Den 3., 12. 11. 2016  Start závodu byl stanoven nezvykle brzy, už 
na pátou hodinu ranní. Což znamenalo vstávat ve čtvrt na tři, nasnídat se 
a přesunout na třetí hodinu na místo odvozu na start, který byl asi 25 
kilometrů za městem. Zvolená trať byla též dost atypická. Obrátková 
12,5 kilometrů tam a zpět s tím, že odpoledne se zkrátila jen na jeden 
kilometr tam a zpět. Na start 
přijíždíme po čtvrté. 
Vyzvedávám číslo, převlékám se 
jen do krátkého, je příjemně 
teplo. V noci tak 18-20 stupňů, 
přes den ke 30. Start je 
společný i pro závod na 100 
kilometrů. Nemám tedy 
přehled o pořadí. Ale takové 
myšlenky vezmou brzy za své. 
Od prvních chvil cítím, že to 
bude spíš boj sám se sebou než se soupeři.  Trať dosti hrbolatá, nerovná, 
což mě spíš silničnímu běžci moc nevyhovuje. Byl jsem zvědavý na 
občerstvovačky, které byly po trati nepravidelně rozesety po jednom až 
dvou kilometrech. Po celý závod se na nich střídaly jen dva druhy pití – 
voda a ionťák. K zakousnutí banán, pomeranč, chipsy, keks a malý 
toustík. Připravuju se psychicky na to, že s tímto si budu muset 
čtyřiadvacet hodin vystačit. Z domova jsem si toho moc nebral, jen pár 
gelů a energetických tyčinek. S přibývajícím hodinami a teplem se mé 
tempo ještě víc zpomaluje.  Po dvanácti hodinách běhu si nás začali 
odchytávat zdravotníci na kontrolu. Již před startem jsme se museli 
podrobit zdravotní prohlídce, kde nám změřili, váhu, tep, tlak a cukr 
z odběru krve. Pak až do konce závodu jsme byli povinni chodit každé 
dvě hodiny. Podle propozic, měli pořadatelé právo na stažení běžce ze 



závodu. Tma přišla kolem šesté, trať už byla nasvícena. Čekala mě ještě 
dlouhá noc plná bolesti, ale i odhodlání. Když jsem sem cestoval takovou 
dálku, neprodám svoji kůži zadarmo. S pátou hodinou ranní přišla úleva, 
konec utrpení a též netradiční zakončení. Žádné doměřování metrů, 
výsledky se počítaly jen na celé kilometry. Na druhou stranu ale díky 
tomu mohli pořadatelé přistoupit k vyhlašování hned krátce po skončení 
závodu. Při vyhlašování 
výsledků veteránů se 
dozvídám, že jsem obsadil     
2. místo. Tak alespoň malá 
náplast za uběhnutých jen 
144 kilometrů. Hned po 
vyhlašování mě pořadatelé 
navigovali do přistaveného 
autobusu zpět směr 
Bangalore. Někdy po sedmé 
ráno už jsem byl na hostelu, 
osprchoval se a šupky do postele.  

Tak to byly první tři dny mého pobytu v Indii. I ty další byly 
neméně vzrušující při dalším poznávání Bangalore, Agry a Dillí. 

Poděkování za dlouholetou podporu patří představitelům 
městyse v Doudlebách nad Orlicí. 
 

 
Církve československá husitská, místní náboženská obec 
Doudleby nad Orlicí, Husův sbor, farářka  - administrátorka   Mgr. 
Alena Naimanová, bytem Rychnov nad Kněžnou, Na Drahách 
833, telefon: 739 071 416, mail: naina@seznam.cz 
Bohoslužby obvykle každou 1. a 3. neděli v měsíci v 10 hodin                                   

Prosinec:   neděle 4. 12. v 10 hodin (2. adventní neděle) 
                          sobota 24. 12. ve 21 hodin (Štědrý večer) s koledami 
Leden 2017: neděle 1. 1. v 10 hodin (Nový rok) 

neděle 15. 1. v 10 hodin, se vzpomínkou na 97. výročí   
                                     vzniku naší církve 

Únor:   neděle 5. a 19. 2. v 10 hodin 

Bližší informace na vývěsce u sboru. 
Okresní sdružení ČUS Rychnov nad Kněžnou, z.s.  
ve spolupráci s Rychnovským deníkem, agenturou  
SPORT AKTION s.r.o. Chomutov,    MěÚ Rychnov 
nad Kněžnou a pod záštitou starosty města 
Rychnova nad Kněžnou, připravuje slavnostní 
vyhlášení ankety Nejúspěšnější sportovec roku 
2016, které proběhne v pátek 3. února 2017       
od 18 hodin v Pelclově divadle v Rychnově nad 
Kněžnou. 

Oceněno bude: 5 jednotlivců v žákovské v kategorii, 3 jednotlivci 
v kategorii dorostenci-junioři, 5 jednotlivců v kategorii dospělí,                 
3 nejúspěšnější sportovci z řad veteránů (nad 40 let), 3 kolektivy mládeže 
a 3 kolektivy dospělých, 5 trenérů, cvičitelů a funkcionářů TJ/SK, 
pořadatelé významné sportovní akce a předána bude i cena FAIR PLAY. 

Podmínkou pro zařazení navržených do nominací na nejúspěšnější 
sportovce/kolektivy roku 2016 jsou: 

• výrazné úspěchy jednotlivců/kolektivů minimálně na úrovni 
krajských soutěží 

• dále úspěchy na MČR, případně ME, MS, atd. 
V případě trenérů, cvičitelů, funkcionářů TJ/SK jsou: 

• dlouhodobá, úspěšná trenérská činnost s mládeží i dospělými 

• pozice osobního trenéra, trenéra kolektivů, který splnil kritéria 
pro ocenění jednotlivce nebo sportovního kolektivu 

• dlouhodobá organizátorská funkcionářská práce na úrovni TJ/SK 
Oceněn bude pořadatel významné sportovní akce určené pro 

registrované sportovce i nejširší veřejnost a starosta (místostarosta) 
obce v největší podporou sportu. 

Nejlepší sportovce, kolektivy a trenéry navrhne jakákoliv právnická či 
fyzická osoba sídlící na území okresu Rychnov nad Kněžnou, obce             
a města, TJ/SK, svazy/komise a další sportovní subjekty nesdružené 
v Okresním sdružení ČUS Rychnov nad Kněžnou, z.s.  (Sokol, Auto klub 
ČR, atd.) s přihlédnutím k těmto zásadám, a to ve skupinách výše   
uvedených. 



Návrhy podávané na adresu:  Okresní  sdružení ČUS Rychnov nad 
Kněžnou,z.s., U Stadionu 1498, 516 01 Rychnov n.Kn. nebo e-mailem: 
cstvrychnov@seznam.cz  musí obsahovat: jméno a příjmení sportovce, 
data narození, adresu bydliště, členství v TJ/SK na území okresu Rychnov 
nad Kněžnou, oddíl, ve kterém sportu je, sportovní úspěchy dosažené 
v roce 2016, jméno navrhovatele. 

Akceptovány budou návrhy podané na OS ČUS Rychnov nad 
Kněžnou, z.s. do 6. ledna 2017. 

 

 
 

Místní knihovna 
 

Nabídku prosincových pozvánek začneme Počteníčky /viz 
obálka/. Prvním z nich je Mikulášské pro děti v úterý 6. prosince a číst 
budeme kratší příběhy a pohádky o dětech i čertech, o příchodu zimy      
a vůbec  o předvánočním počínání.  

O týden později 13. prosince zavítáme 
s Předvánočním počteníčkem nejdříve ve 13 hodin 
do klubu důchodců.  

V podvečer se tradičně setkáme v knihovně 
nad malým občerstvením a hlavně čtivem plným 
těšení a radosti, splněných i nesplněných přání, 

zamyšlení i humoru. Pro to pravé vánoční naladění nám na kytaru 
zahraje a zazpívá Dušan Štark. 
 

Pod stromeček knihu! 
 

Stalo se zvykem, že na sklonku roku 
můžete v knihovně koupit nové knížky, některé 
za velmi snížené ceny. 
  V nabídce jsou knihy pro dospělé, nejvíc romány pro ženy             
a detektivky, a celá řada knížek pro děti od nejmenších po dospívající. 
Populární deníkové příběhy, pohádky s kouzelnými ilustracemi, fantasy 
pro kluky a holčičí s vílami, naučné knihy z historie a o přírodě.  

V říjnu byla na zámku pokřtěna nová historická knížka Ladislava 
Mičeka Jan z Bubna, válečník a 
diplomat. O několik týdnů dříve 
vydal autor knížku pohádek 
z našeho kraje s ilustracemi své 
dcery Vyprávění starého 
sekerníka. Obě knížky také 
nabízíme pod stromeček. 
 Vybrat si a nakoupit můžete 
v době otevření knihovny nebo 

po dohodě na telefonu 494 383 008 až do středy 21. prosince. 
 

Ve středu 28. 12. bude v knihovně zavřeno. 

Přeji Vám všem dobré zdraví, pohodu a čas na radost a setkávání 
v čase předvánočním i o svátcích a šťastné vykročení do dalšího roku   

 

  Helena Hájková 
 

Na začátek roku připravujeme výstavu fotorafií Vlasty Hlaváčkové a ve 
středu 18.1. zveme do rychnovské hospody U vody na Ro(c)kování Jiřího 
Černého.  
 

 

 
Prodej vánočních kaprů 22. 12. 2016 u Kovaříčků. 
Objednávky do 21. 12. 2016 v masně. 

PRODEJ  
VÁNOČNÍCH 
STROMKŮ 

 
 

v garáži za 
úřadem 
městyse 

 
v pátek 9. prosince  

od 13,00 do 16,00 hod 
 

v sobotu 10. prosince  
od 9,00 do 12,00 hod 

 
                                  CENA:  50 – 70  Kč (vč. DPH) / 1 kus 
                                                   (podle velikosti) 



 Informuje 
 

 

Podle průzkumu společnosti Ekolamp mají zhruba 
dvě třetiny lidí povědomí o místě zpětného odběru 
osvětlovacích zařízení. V praxi však více než polovina 
úsporných žárovek končí na skládkách komunálního odpadu, 
kde svojí toxicitou škodí životnímu prostředí. 
Dle stejného průzkumu jsou lidé ochotni odnášet nefunkční světelná 

zařízení průměrně do vzdálenosti 1382 m. V Doudlebách 
máme tato sběrná místa dvě. Malá sběrná nádoba je 
umístěna ve vestibulu Úřadu Městyse. Je primárně určena 
pro úsporné žárovky. Dlouhé zářivky pak lze spolu 
s ostatními svítidly odevzdat ve sběrném dvoře. 

 
 

Mgr. Milan Skalický, technik 
 
 

 

 

Vyvážení popelnic již od  brzkého rána 
Od ledna 2017 bude svozový vůz jezdit jako vždy každý sudý 

pátek, ale již od 5 hodin. Proto nezapomeňte vyndávat 
popelnice opravdu zavčas! 

  
 

 

 

Upozornění - povinnost kontroly kotlů 
 

Provozovatel „kotle“ na pevná paliva o příkonu od 10 do 300 kW, 
je povinen zajistit provedení kontroly technického stavu a provozu kotle 
nejpozději do 31. prosince 2016. Jestliže doklad o tom, zda je kotel          
v pořádku nemůže předložit, hrozí mu pokuta až 20 000 Kč. 

Kontrola tohoto stacionárního zdroje musí být prováděna 1x/dva 
roky a může ji provádět autorizovaná osoba viz. odkaz (seznam těchto 
osob) http://www.aptt.cz/opravneni-ozo.php. 

 

 

Důležité 
 

Dne 23. 12. 2016 provede Katastrální úřad v Rychnově 
nad Kněžnou nový digitální zákres pozemků v k.ú. Doudleby nad 
Orlicí. Změny se dotknou prakticky všech majitelů nemovitostí. 

 

Při místním šetření jste byli osobně seznámeni se změnou 
kultury (jiné zatřídění a využití pozemků) a po následném 
zaměření pozemků došlo i ke zpřesnění jejich výměr. Pokud jste 
se nezúčastnili osobního projednání na úřadu městyse, upravené 
výměry vašich pozemků naleznete po 23. 12. 2016 na 
www.cuzk.cz, případně k dispozici na úřadu městyse. 
 

Upozorňujeme vás, že nejpozději do konce ledna 2017 
musíte podat na Finanční úřad v Kostelci nad Orlicí nové 
přiznání k dani z nemovitých věcí. 

 

Daňové přiznání musí vlastník (nebo společný zástupce 
vlastníků) osobně konzultovat s příslušným pracovníkem na 
finančním úřadě: 

Příjmení občana 
začínající na písmeno: 

Kontaktní pracovnice 
finančního úřadu 

Telefonický 
kontakt 

A-F paní Bílková 494 334 315 
G-M paní Štanclová 494 334 316 

N-Ž paní Marková 494 334 314 
 

Úřední hodiny na FÚ:  pondělí a středa  8 – 17 hodin 
                úterý a čtvrtek  8 – 14 hodin 

pátek    8 – 13 hodin 
 

Na Úřadě městyse v Doudlebách nad Orlicí budou k dispozici 
příslušné tiskopisy a informace k vyplnění.  



 
 
 
 

 



 Místní knihovna v Doudlebách n. O.  
 

Mikulášské počteníčko 
 
úterý 6.12.2016   
13 - 14 hodin 

 
od 14.15 hodin čtení z knihy                                                   
Harry Potter a kámen mudrců 

               

       
 

              Předvánoční počteníčko 
Komorní setkání s knížkami, povídáním a kytarou 

 

 
 

úterý 13. prosince 2016    v 17 hodin 
 

Máte-li chuť podělit se o svůj vlastní nebo oblíbený příběh,  
vezměte jej s sebou 
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